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MRS z.s. PS Ratíškovice 

 

Zápis z výroční členské schůze 18. 2. 2023 

 

Zahájení: 
Výroční členská schůze MRS z.s. PS Ratíškovice byla svolána na 15:00 dne 18. 2. 2023 (sobota) 

v Ratíškovicích  panem Pavlem Košuličem. 

 

Přítomni: 

Viz prezenční listina výroční členské schůze (příloha 1-3). 
 

Z důvodu nepřítomnosti nadpoloviční většiny členů bylo dle § 14 článku 2 stanov MRS z.s. přistoupeno 
k vyhlášení náhradní členské schůze, která započala v 15:15. 

 

A. Schválení programu 

 

1. Úvod 

2. Kontrola usnesení 

3. Návrh členů volební a mandátové komise 

4. Volba volební a mandátové komise 

5. Vedoucí rybářského kroužku 

6. Plán akcí a činností na rok 2023 
7. Kontrola financi 2022 

8. Kontrola hospodaření na revíru 2022 

9. Zpráva vedení Rybářské stráže 2022 

10. Zpráva KRK 2022 

11. Volba členů výboru pobočného spolku 

12. Volba kontrolní revizní komise 

13. Přestávka 

14. Diskuze 

15. Schválení usnesení 

16. Závěr 

 
Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno - program byl jednomyslně schválen v 

nezměněné podobě. 

 

B. Otevřené problémy 

 

1. Úvod 

 

Pan předseda Pavel Košulič přivítal všechny zúčastněné, přivítal nově zvoleného starostu obce 

Ratíškovice p. Ing. Martina Šupálka a poděkoval všem za práci v loňském roce.  
 

Vyhlášena minuta ticha za zemřelé členy. 
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2. Kontrola usnesení za rok 2022 

 
Projednalo se usnesení z výroční členské schůze v roce 2022. 

 

Hlavní body: 

 rybářské závody 2022 – akce byla celkově úspěšná, vyzval k větší účasti členů spolku, 

poděkoval přítomným členům za pomoc s organizací a dary do tomboly 

 akce „Opékání selete“ – poděkování členům za organizaci a účast 

 výmalba bašty – splněno 

 nákup stejnokrojů rybářské stráže – splněno 

 oprava laviček - z důvodu nemoci dodavatele je termín dokončení v 1Q/2023 

 informoval přítomné o končícím funkčním období výboru PS MRS, vyzval členy, kteří by 
se chtěli zapojit do vedení PS, aby se nahlásili 

 

 Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 1, výsledek: schváleno 
 

3. Návrh členů volební a mandátové komise 

4. Volba volební a mandátové komise 

 

 navrženi byli Dalimil Šupa a Tomáš Kočvara, kteří byli následně schváleni 

 

 Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

5. Vedoucí rybářského kroužku 

 Přítomným členům byl představen nový vedoucí rybářského kroužku při PS MRS 

Ratíškovice, který funkci převzal po p. Radku Chludilovi 

 novým vedoucím je p. Libor Svoboda z Dubňan 

 vedoucí následně informoval přítomné členy o plánu činnosti a počtu členů kroužku 

 termín závěrečných zkoušek je dne 18. 3. 2023 

 předseda spolku informoval vedoucího o možnostech čerpání finančních prostředků na 

činnost kroužku   
 

6. Plán akcí a činností na rok 2023 

 

Rybářské závody dětí a dospělých v roce 2023 

 předseda informoval přítomné členy o výsledcích rybářských závodů v loňském roce 

 seznámil přítomné členy s časovou a organizační náročností akce 
 navrhl letos akci neupořádat a nahradit ji jinou alternativní akcí  

 přesunul diskuzi k této otázce do bodu 15. diskuze 

 

Údržba revíru Morava 4C 
 předseda MRS z.s. PS Ratíškovice informoval členy MRS z.s. PS Ratíškovice o  

cenách a průběhu udržovacích prací na revíru (kácení stromů a náletových dřevin, 

sečení trávy, sběr odpadů, apod.) externím dodavatelem 

 letos bude opět provedena prořezávka keřů a stromů okolo revíru 
 

 Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

7. Kontrola financí za rok 2022 

 
Pokladník MRS z.s. PS Ratíškovice (Podrázský Jindřich) přednesl zprávu o stavu financí za rok 

2022. Zpráva je                  součástí zápisu jako příloha č. 4 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 
 

Dále byl představen návrh rozpočtu hospodaření na rok 2023. Rozpočet je navržen jako 

vyrovnaný. Tento návrh je součástí zápisu jako příloha č. 5.  
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Informoval členy o jednotlivých položkách, navržených částkách, stavu běžného účtu a 

pokladny.  
 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

8. Kontrola hospodaření na revíru za rok 2022 

 

Hospodář MRS z. s. PS Ratíškovice (p. Motloch Tomáš) přednesl zprávu o hospodaření na 

revíru v roce 2022. Zpráva je součástí zápisu jako příloha č. 6 
 

Byl upřesněn zarybňovací plán realizovaný v roce 2022 a navržen nový na rok 2023. 

Informoval přítomné členy spolku o sumarizaci úlovků na revíru Morava 4C. 
 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

9. Zpráva vedení rybářské stráže za rok 2022 

 

Vedoucí rybářské stráže (Ing. Šťastný Antonín) přednesl zprávu o činnosti v roce 2022. 

Zpráva je součástí  zápisu jako příloha č. 7 
 

V loňském roce nebyla odebrána žádná povolenka a celkově poklesl počet přestupků.   

Vedoucí rybářské stráže vyhodnotil činnost jednotlivých členů RS. Loni bylo provedeno              

min. 70 kontrol. 
 

Poděkoval přítomnému p. Josefu Jakubíčkovi za příkladnou práci a nejvyšší počet 

provedených kontrol na revíru Morava 4C.  
 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

10. Zpráva kontrolní a revizní komise za rok 2022 

 

Předseda kontrolní a revizní komise (Kordula Jan) přednesl zprávu o kontrole činnosti v roce 

2022. 

 
Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

11. Volba členů výboru pobočného spolku 

 

 předseda PS MRS p. Pavel Košulič, vyzval přítomné členy, kteří by se chtěli zapojit 

do vedení PS, aby navrhli členy do výboru PS MRS 

 jako nový člen nebyl nikdo navržen, proto navrhl předseda spolku hlasovat o 

stávajících členech výboru PS MRS 

 do výboru PS MRS byli tedy navrženi 

 

Pavel Košulič 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 
 

Jan Gasnárek 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

Tomáš Motloch 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 
 

 

Ladislav Prygl 



strana 4/5  

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 
 

Jindřich Podrázský 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

Dalimil Šupa 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 
 

Tomáš Kočvara 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

Bábík Jaroslav 

 
Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

 délka funkčního období výboru PS MRS je 4 roky 

 ustavující schůze nově zvoleného výboru bude 25. 2. 2023 

 

12. Volba kontrolní revizní komise 

 jako nový člen nebyl nikdo navržen, proto navrhl předseda spolku hlasovat o 
stávajících členech KRK 

 do KRK byli tedy navrženi 

 
Jan Kordula 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 
 

Vlastimil Kordula 

 

Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 
 

Antonín Gasnárek 

 
Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

13. Přestávka 
 předseda PS MRS p. Pavel Košulič, vyhlásil 30 minut přestávku na občerstvení 

 

14. Informace od vedení obce 

 po celou dobu schůze je přítomen nově zvolený starosta obce Ratíškovice                           
p. Ing. Martin Šupálek 

 p. starosta poděkoval za pozvání a krátce se představil 

 zrekapituloval vztah obce a PS MRS, poblahopřál nově zvolenému výboru 
 dále informoval přítomné členy o připravovaných investičních a kulturních akcí obce 

v následujících letech  

 

 
 

 

 
 

 

 

15. Diskuze členů MRS z.s. PS Ratíškovice 
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 předseda PS MRS p. Pavel Košulič, vyzval přítomné členy, aby přednesli písemné 

návrhy do diskuze 

 

a) návrh na zvýšení míry lína obecného na revíru Morava 4C ze stávajících 25 cm na 30 nebo 

35 cm 

 
Hlasování: pro 43, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

b) úprava lovných míst s ohledem na snížení vodní hladiny 
- členové navrhli upravit příbřežní partie některých lovných míst jejich prohloubením, protože 

se ryby špatně v mělké vodě podebírají a následně pouštějí 

-  předseda oznámil, že hladina revíru je aktuálně nižší z důvodu nedostatku srážek, což 
v tomto období není nenormální stav, předpokládá, že do doby plného zahájení sezóny bude 

stav opět v normálu 

- úprava lovných míst je navíc v rozporu s bližšími podmínkami výkonu rybářského práva na 

rybářských revírech mimopstruhových  
 

c) úprava chodníku okolo střelnice 

- provedeno opevnění břehu deskami a sloupky 
- bude řešeno ve spolupráci s obcí 

 

d) upozornění na pořádek návštěvníků okolo pláže, mola a pergoly 
- koupající nechávají velké množství odpadu u stávajících košů a to i mimo místa k tomu 

určené 

- výzva ke zvýšení frekvence svozu odpadů popř. navýšení počtu košů 

- bude řešeno ve spolupráci s obcí 
- dále apel na vedení obce, aby obecní policie Ratíškovice zvýšila počet kontrol revíru za 

účelem dodržování dopravních značek a předpisů, pořádku a nočního klidu 

 
e) rybářské závody 

- předseda informoval přítomné členy o výsledcích rybářských závodů v loňském roce a 

seznámil přítomné členy s časovou a organizační náročností akce 

- navrhl letos akci neupořádat a nahradit ji jinou alternativní akcí 
- např. prodloužením chytací doby během jednoho letního víkendu, apod. 

- proběhla všeobecná diskuze jejíž výsledkem bylo toto usnesení: 

 
„Náhradní výroční členská schůze schvaluje uspořádání denních rybářských závodů dospělých 

společně se závodem dětí, tj. sloučením do jednoho dne. Ukládá výboru projednat ne nejbližší 

schůzi programové a organizační zajištěné této akce.“ 
 

Hlasování: pro 19, proti 8, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

C. Usnesení 

 

Náhradní členská schůze schválila toto usnesení: 

 

1. Úvod 
2. Kontrola usnesení 

3. Návrh členů volební a mandátové komise 

4. Volba volební a mandátové komise 

5. Vedoucí rybářského kroužku 

6. Plán akcí a činností na rok 2023 

7. Kontrola financi 2022 

8. Kontrola hospodaření na revíru 2022 

9. Zpráva vedení Rybářské stráže 2022 

10. Zpráva KRK 2022 

11. Volba členů výboru pobočného spolku 

12. Volba kontrolní revizní komise 
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13. Přestávka 

14. Diskuze 

a. „Návrh na zvýšení míry lína obecného na revíru Morava 4C ze stávajících 25 cm 

na 30 nebo 35 cm“ 
 

b. „Náhradní výroční členská schůze schvaluje uspořádání denních rybářských 

závodů dospělých společně se závodem dětí, tj. sloučením do jednoho dne. Ukládá 

výboru projednat ne nejbližší schůzi programové a organizační zajištěné této 
akce.“ 

 

15. Schválení usnesení 

16. Závěr 

 

Hlasování: pro 27, proti 0, zdržel se 0, výsledek: schváleno 

 

D. Závěr 

 
Schůze byla ukončena v 18:00 panem Pavlem Košuličem. Příští výroční členská schůze se bude konat v 

únoru 2024 v Ratíškovicích. 

 

 

Zápis vytvořil/vytvořila:      Tomáš Kočvara 
 

Schválil/schválila:       Pavel Košulič 


